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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
1. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 31. 10. 2018 v Radniční sál Bouzov od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 15
Omluveni: 0
Neomluveni: 0
Předsedající: Ing. Zdeněk Foltýn
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: MUDr. Jaroslav Čampiš, Ing. Miroslav Půr

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Dosavadní starosta obce Ing. Marcel Chmelina přivítal přítomné nově zvolené zastupitele a občany obce a
zahájil první ustavující zasedání zastupitelstva obce Bouzov. Dle prezenční listiny je přítomno všech 15
zastupitelů a zastupitelstvo je usnášeníschopné. Poté přečetl program ustavujícího zastupitelstva a dotázal
se na jeho případné doplnění.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) zapisovatelku paní Petru Knápkovou

b) ověřovatele zápisu: Ing. Miroslav Půr, MUDr. Jaroslav Čampiš

c) program ustavujícího zasedání dle pozvánky.

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/1Z/2018 bylo schváleno.

2. Složení slibu členů zastupitelstva

Dosavadní starosta obce Ing. Marcel Chmelina přečetl seznam nových zastupitelů obce Bouzov zvolených
v komunálních volbách konaných ve dnech 5.10 a 6.10.2018.  Poté pan Ing. Michal Kuhn přečetl slib
zastupitele a zastupitelé postupně dle abecedního seznamu povstali, prohlásili, že slibují a slib
vlastnoručně podepsali.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Volba volební a návrhové komise

Od volby návrhové komise bylo upuštěno. Dosavadní starosta obce Ing. Marcel Chmelina navrhl volební komisi
ve složení Petra Knápková, Věra Koutná, Bc. Lenka Chmelinová.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov jmenuje volební komisi ve složení: Petra Knápková, Věra Koutná a Bc. Lenka
Chmelinová.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/1Z/2018 bylo schváleno.

4. Volba starosty, místostarosty a členů rady obce

Dosavadní starosta obce Ing. Marcel Chmelina navrhl, aby jako uvolněná funkce zůstala funkce starosty obce,
ostaní funkce budou neuvolněné.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov určuje v souladu s ust. § 84 odst. 2 písm. k) zákona o obcích, že pro výkon
funkce starosty obce bude člen zastupitelstva dlouhodobě uvolněn, ostatní funkce budou vykonávány jako
neuvolněné.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3a/1Z/2018 bylo schváleno.

Dále Ing. Chmelina navrhl tajnou volbu všech volených funkcí. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje tajný způsob volby.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3b/1Z/2018 bylo schváleno.

Na nového starostu obce byli navrženi Ing. Marcel Chmelina a Ing. Zdeněk Foltýn. Předsedající
Ing. Chmelina sdělil, že před samotnou volbou nového starosty dává navrženým kandidátům prostor k obhájení
své kandidatůry.  Ing. Foltýn konstatoval, že nemá co by k tomu více dodal, výsledky voleb hovoří za vše, když
získal od  voličů 63% . Slovo si vzal Ing. Chmelina, který sdělil, že ve své funkci je zhruba 1,5 roku, kdy za tak
krátkou dobu nejde stihnout moc věcí, jen samotné seznámení se všemi materiály, podklady apod. při nástupu
do funkce zabere spoustu času. Zastupitelstvu přednesl seznam všech rozpracovaných akcí za dobu jeho
působení ve funkci jako např. hydrogeologická studie všech částí Bouzovska, vyhotovení technické
dokumentace osvětlení Bouzov, odbahnění prostředního rybníku, studie nergetického hospodářství,
zprovoznění vrtu  v Olešnici a projení vodovodu Olešnice s Hvozdečkem a další. Poté požádal o slovo zastupitel
Mgr. Jan Holub:

Dámy a pánové,



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 3 / 6

sešli jsme se zde dneska proto, abychom zvolili starostu naší obce. Vzhledem k tomu, že jsem s většinou z Vás
na toto téma hovořil, vím, že považujete za nejdůležitější, aby se obec rozvíjela a aby se nám v ní všem dobře
bydlelo.

Sám, jak víte, hospodařím, a ve Hvozdečku jsem s týmem 17 spolupracovníků (v sezoně je nás i 25), vybudoval
prosperující, NEZADLUŽENÝ podnik, kterému se daří. Ano, i za podpory dotací, o kterých vím mnohé, neboť
jsem žádosti o ně osobně napsal, administroval a později musel obhajovat. To mi dává kompetenci, abych
se s Vámi mohl podělit o svou zkušenost při budování čehokoliv funkčního, NEZADLUŽENÉHO, a dlouhodobě
udržitelného: klíčová je SPOLU-PRÁCE a OTEVŘENOST a SYSTEMATIČNOST.

To, co nefunguje, a nebo jenom krátkodobě, je "show jednoho muže" , který ať  je jakkoliv charismatický a
pracovitý, nakonec vyhoří a dělá chyby. Nesdílím názor, že v zájmu prosazování projektů je "strategické" určitá
data držet v tajnosti, nebo je konzultovat pouze s určitým okruhem lidí.

Jsem rád, že jsme na obci v posledním období začali konečně otevřeně hovořit o problémech, které máme a
SYSTEMATICKY je řešit. To znamená zmapovat, vyčíslit a jakkoliv jsou čísla nepříjemná, férově je ukázat. Díky
práci starosty Chmeliny a jeho týmu může nyní nejen zastupitel, ale i kterýkoliv občan snadno na webových
stránkách obce vyhledat přehledné a srozumitelné rozpočty obce, jejich změny, je zřejmé o čem jednalo
zastupitelstvo, či rada, existuje přehledný mapový portál obecních pozemků. Začínáme tušit, kolik nás stojí
provoz školy, obecních bytů, biomasa a rozvod tepla. A můžeme tedy vše zodpovědně a s péčí
řádného hospodáře řešit. Nikoliv populisticky slibovat, že teplo se už na Bouzově zdražovat nebude.

Jsem rád, že se podařilo pozastavit bezhlavé zadlužování naší obce formou takzvaně "výhodných a tolik
potřebných " dotací. Doufám, že už posledním, příkladem nám bude sportovní areál. Pro připomenutí:

předpokládaná cena v době, kdy o něm zastupitelstvo hlasovalo: 15 mil.

dotace přislíbená: 13,5 mil.

dotace skutečně obdržená 10 .150.000,-Kč

celková pořizovací cena areálu (10/2015): 24.65 mil. Kč

areál tedy stál obec 14.5 mil. Kč

Jsem rovněž velmi rád, že se daří zprůhledňovat finanční toky , kterými obec štědře podporovala a nadále bude
podporuje své spolky. Zjišťujeme, že objemy peněz jdoucí do spolků jsou plus minus stejné, ale zamezuje
se vzájemné řevnivosti mezi třeba hasiči a sportovci, neboť každý se může snadno na čísla podívat.
Do budoucna pak snad budou omezeny populistické a nereálné sliby tipu fotbalové tribuny FC Drnovice.

Dámy a pánové, v tajné volbě budeme volit starostu naší obce. Obracím se nejen na 8 koaličních zastupitelů,
ale zejména i na 7 ostatních. S mnoha z Vás jsem po volbách hovořil a Vy jste mi dali za pravdu, že "show
jednoho muže", jakkoliv je charismatický, se v dnešní době přestala osvědčovat. Jsem rovněž rád, že berete
vážně i opravdově míněnou nabídku Vaší účasti v radě a kontrolních komisích.

Obracím se tedy na Vás, abyste volili na základě svých dosavadních zkušeností s oběma kandidáty. Mnozí z Vás
už byli a zase budete v zastupitelstvu a v radě a znáte tedy opravdová fakta a čísla, nikoliv co se povídá
po hospodách. Volte člověka, který je spolehlivým a systematickým úředníkem. Je ochotný ke spolupráci a
zároveň dovede do očí říkat nepříjemnou pravdu.

Potřebujeme totiž starostu, který zajistí hladké fungování Bouzova a všech jeho částí v náročném období
budování kanalizace, čističky a dokončí definitivní opravu teplovodu.

Potřebujeme starostu, který má potenciál provést obec celým volebním obdobím. A vydržet to ve zdraví a
psychické pohodě.

přeju Vám ve Vaší volbě hodně štěstí

Ing. Foltýn konstatoval, že celá řada informací, která zde padla, není založena na pravdě. Vše svádět
na jednoho muže je alibistické, věci procházely zastupitelstvem, které pro ně hlasovalo.
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Poté bylo přistoupeno k tajnému hlasování. Po ukončení hlasování volební komise sdělila výsledek volby:
Ing. Foltýn získal 10 hlasů, Ing. Chmelina 4 hlasy, 1 hlas neplatný.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov volí do funkce starosty obce Ing. Zdeňka Foltýna, ***

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3c/1Z/2018 bylo schváleno.

Vedení zasedání převzal nově zvolený starosta obce Ing. Zdeněk Foltýn,  který zastupitelstvu poděkoval
za projevenou přízeň a své zvolení. Poté jako místostarostu navrhl Mgr. Bc. Dušana Tejkala. Bylo přistoupeno
k hlasování. Po ukončení hlasování volební komise sdělila výsledek hlasování: Mgr. Bc. Dušan Tejkal získal
12 hlasů. 3 hlasy neplatné

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov volí do funkce neuvolněného místostarosty obce Mgr. Bc. Dušana Tejkala, ***

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3d/1Z/2018 bylo schváleno.

Místostarosta obce Mgr. Bc. Dušan Tejkal poděkoval zastupitelům za zvolení. Starosta obce Ing. Foltýn navrhl
na členy rady pana MUDr. Čampiše, pana Malínka a pana Ing. Kunce. Upozornil rovněž, že je třeba zvolit tři
členy rady obce, jelikož rada je pětičlenná. Bylo přistoupeno k volbě. Po ukončení hlasování volební komise
sdělila výsledek hlasování: Ing. Jan Kunc  11 hlasů, MUDr. Jaroslav Čampiš 10 hlasů, Stanislav
Malínek 9 hlasů, Ing. Vít Fotas 2 hlasy, Ing. Hana Kolavíková 1 hlas,  Ing. Petr Putík 1 hlas, Jiří Švec 1 hlas.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov volí do funkce člena rady obce MUDr. Jaroslava Čampiše.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3e/1Z/2018 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov volí do funkce člena rady obce  Stanislava Malínka.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3f/1Z/2018 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov volí do funkce člena rady obce Ing. Jana Kunce.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3g/1Z/2018 bylo schváleno.

5. Volba předsedů a členů finančního a kontrolního výboru

Na úvod starosta obce Ing. Foltýn sdělil, že na dnešním zasedání budou voleni pouze předsedové finančního a
kontrolního výboru tajnou volbou a členové výboru budou navrženi a zvoleni při příštím zasedání
zastupitelstva. Na předsedu finančního výboru byla navržena Ing. Hana Kolavíková, která se svým navržením
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souhlasila. Jiný návrh vznesen nebyl. Bylo přistoupeno k hlasování. Po ukončení hlasování volební komise
sdělila výsledek hlasování. Ing. Hana Kolavíková získala 15 hlasů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov volí do funkce předsedy finančního výboru Ing. Hanu Kolavíkovou.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4a/1Z/2018 bylo schváleno.

Poté starosta obce Ing. Foltýn navrhl na předsedu kontrolního výboru Ing. Víta Foltase, který s návrhem
souhlasil. Dále projevil zájem o tuto funkci i Ing. Marcel Chmelina. Po ukončení hlasování volební komise
sdělila výsledek hlasování: Ing. Vít Foltas 10 hlasů, Ing. Marcel Chmelina 5 hlasů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov volí jako předsedu kontrolního výboru Ing. Víta Foltase.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/1Z/2018 bylo schváleno.

6. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva

Dosavadní odměny jsou následující:

1) odměna neuvolněnému místostarostovi:  9.000,-Kč/měsíčně

2) odměna členům rady obce : 1.000,-Kč/měsíčně

3) odměna předsedům výborů finačního a kontrolního : 1.000,-Kč/měsíčně

4) odměna členovi zastupitelstva: 500,-Kč/ měsíčně

5) odměna členům výborů: 200,-Kč/měsíčně

6) odměnu lze kumulovat pouze členovi zastupitelstva a členovi výborů.

Starosta obce Ing. Foltýn navrhl tyto odměny zachovat i v následujícím volebním období.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje 1) odměnu neuvolněnému místostarostovi:  9.000,-Kč měsíčně

2) odměnu členům rady obce : 1.000,-Kč měsíčně

3) odměnu předsedům výborů finačního a kontrolního : 1.000,-Kč měsíčně

4) odměnu členovi zastupitelstva: 500,-Kč měsíčně

5) odměnu členům výborů: 200,-Kč měsíčně

6) odměnu lze kumulovat pouze členovi zastupitelstva a členovi výborů.

7) Všechny odměny jsou určeny od 01.11.2018

8) Všechny odměny jsou stanoveny na celé volební období, pokud zastupitelstvo nestanoví jinak.
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Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/1Z/2018 bylo schváleno.

7. Diskuze

Starosta obce Ing. Foltýn dál prostor pro případnou diskuzi. Obrátil se jak na zastupitele, tak i na přítomné
občany, zda chce někdo vystoupit, má nějaký dotaz na zastupitele. Ze strany zastupitelstva bylo vše projednáno
u jednotlivých bodů. Program jednání byl naplněn a dnešní zasedání bylo ukončeno.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8. Závěr

Na závěr jednání starosta obce Ing. Foltýn poděkoval všem zastupitelům i občanům za účast na prvním
zasedání zastupitelstva.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: MUDr. Jaroslav Čampiš   ............................................................
 

Ing. Miroslav Půr   ............................................................
 
Starosta Ing. Zdeněk Foltýn   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


